
Zápisnica zo zasadnutia Rodičovskej rady 

 

Dňa 19.11.2015 o 16.00 hod. sa uskutočnilo zasadnutie rodičov – zástupcov tried 

v spoločenskej miestnosti ZŠ a MŠ A. Kubinu Trnava. 

 

Zasadnutie otvorila predsedníčka RR Mgr. Jana Lužáková privítaním riaditeľa školy 

a prítomných rodičov. 

Následne poskytla informácie o stave účtu a čerpaní finančných prostriedkov v súlade so 

schválením z predchádzajúceho zasadnutia RR. Informovala o vyhovení žiadosti 

o oslobodenie platenia príspevku do RZ pre žiakov – chovancov DD, ktorú podala riaditeľka 

DD v Trnave. Členovia RR boli oboznámení o registrácii RZ a možnosti poberania 2% 

z dane. 

 

Po odovzdaní slova pán riaditeľ školy oboznámil prítomných s aktuálnymi informáciami  

o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a aktivitách školy (zber papiera, využívanie 

multifunkčného ihriska, obnova a rekonštrukcia areálu školy, ...).  

 

Rodičovskému združeniu boli predložené žiadosti o finančné príspevky: 

- zakúpenie odbornej literatúry do školskej knižnice pre 2. stupeň – 200,- € (p. Zvolenská) 

- nákup pomôcok na vyučovací predmet Technika – 1230,- € (p. Holkovičová) 

- príspevok na zápis do 1. ročníka (7. – 8. 4. 2016) – 10,- € (p. Pavlíková) 

- príspevok na DOD (17.3.2016) – 15,- € (p. Pavlíková) 

- preprava žiakov 1. stupňa do Školy v prírode (Makov, 9.5 – 11.5.2016) – 500,- €  

(p. Pavlíková) 

- zakúpenia knižných odmien na Hollého pamätník pre 1. a 2. stupeň – 70,- €  

(p. Zimmermannová) 

- zakúpenie knižných odmien pre žiakov na záver školského roka (22 tried) – 154,- €          

(p. Zimmermannová) 

- finančný príspevok na akciu „Mikuláš“ pre 1. stupeň (4.12.2015) – 20,- € (p. Klenovská) 

 

Výkonný výbor RZ požiadal predsedníčku Revíznej komisie p. Dananaiovú o vykonanie 

kontroly hospodárenia RZ a s výsledkom kontroly oboznámiť RR na nasledujúcom zasadnutí. 

 



Diskusia: 

Zástupcovia  rodičov detí špeciálnych tried pripomienkovali slabú účasť detí špeciálnych tried 

na školských akciách – prečo sa tieto deti nezúčastňujú školy v prírode. Pán riaditeľ prisľúbil 

prešetriť danú požiadavku a zistiť možnosti riešenia. 

 

Zasadnutie RZ ukončila predsedníčka RZ, poďakovala sa prítomným za účasť a pánovi 

riaditeľovi za spoluprácu. 

 

Trnava, dňa 5.12.2015                                                                

Zapísala: Mgr. Sylvia Dudášová 


